
Kameratskapskomiteen     Referat fra peismøte 15.11. 2018   

 

Møtet ble holdt hos Arne Skobba i Vadumåsen. Til stede var Arne, Knut, Svein, Thomas og 

Brit. Roar, Kai og Egil hadde meldt avbud. 

1. a) Guvernørbesøket. 

Vi mener alle at guvernørbesøket er et  høydepunkt i Rotary-året, og vil gjerne at alle 

klubbmedlemmer skal føle det er viktig for dem å være med på det. Det er viktig sosialt, men 

også fordi det gir oss innblikk i omfanget og meningen med organisasjonen vår. Vi tror 

guvernørkvelden kan gi tilhørighet og  vil gjerne ha alle med!  Forslag for å få dette til: 

• Bedre markedsføring på forhånd, presentere besøket og innholdet godt så folk føler 

de virkelig går glipp av noe! 

• Forvente at medlemmene prioriterer dette. 

• God info om at det er mulig å gå på møtet uten å delta på middagen. 

• Ikke legge det i skolens høstferie.  

• Få fram at selv om vi har en formell ramme rundt kvelden med middag, er det mest 

hygge!  

• I tillegg til styret  er vi vel alle ansvarlige for denne markesdføringen. 

               b) Tilbakemelding på guvernørens presentasjon 

Vi mente guvernøren holdt et godt foredrag, personlig og interessant. 

 

2. To fokusområder for å ytterligere forbedre klubbens indre liv 

Istedenfor å finne på noe helt nytt, ønsker vi å forsterke fokus på  to hovedområder vi 

allerede har, nemlig sosiale aktiviteter og klubbens prosjekter. Når det gjelder sosiale 

aktiviteter kan vi sikkert ha flere, men når vi regner opp det vi har, er det ganske mye. Vi vil 

ha flere med på guvernørbesøk, medlemsaften på vinteren, og understreker at peismøtene 

er en viktig arena, de må  vi fortsette med. 3-klubb treffet til høsten kan være for aktivitet vi 

alle, ikke bare de som har vært med før. Så gjelder det å bli kjent med hverandre for nye 

medlemmer, og 3-minutt eller korte presentasjoner kan hjelpe. 

Prosjektene våre kan vi fokusere mer på. Mer informasjon så alle vet hva det egentlig dreier 

seg om, så både vannprosjektet, ski-pool, dugnader gir eierforhold og tilhørighet. Fint å få 

nye medlemmer engasjert i et prosjekt. Knut anbefaler oss å delta på Rotary Convention. 

 3.Komite til 3-klubbstreff 

Thomas representerer kameratskapskomiteen siden han allerede er medlem av komiteen 

som «utenriksminister». Hvis det er behov for en til, stiller Brit.  

 

Referent Brit Menes Arnesen 


